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7 Busskort till alla elever 

Det är lovvärt att ge ungdomarna i Trelleborg tillgång till busskort då det ökar tillgängligheten för fler. 

Däremot ser vi inte att ekonomin har belysts på ett adekvat sett. Det finns inte heller någon direkt 

konsekvensbeskrivning rörande befintlig skolbussverksamhet, som enligt fullmäktigebeslut skall 

fortsatt bedrivas i kommunal regi.  

Rimligtvis blir den verksamheten som blir kvar fördyrande i förhållande till nuläget och med det har vi 

också tillfört kostnader i form av busskort.  

Vi ser också betydande risker med att inte erbjuda skolskjuts med egen skolbussverksamhet. Det är 

inte ”bara” en buss som kör barnen till och från skolan. Det är också känd personal som har koll på 

våra barn under färden. Som skapar en relation och trygghet med barnen och föräldrarna. Blir det 

förändringar i skolverksamheten så har skolbussarna möjlighet att ta hänsyn till det. Vi tycker att det 

är för unga barn som man vill skicka väg i linjetrafiken. 

Socialdemokratiska gruppen yrkade på avslag mot bakgrund av detta. 
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